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Nezavisna lista mladih Kolan-Mandre u utrci za načelnika Općine Kolan i većinu u vijeću

Branimir Tauzer želi na čelo Kolana
Kandidatkinja za zamjenicu načelnika je Martina Šupraha. Mladi najavljuju

izgradnju dječjeg vrtića i završetak izgradnje kanalizacije. Listi su se

priključila i dvojica dosadašnjih vijećnika, Ivan Čemeljić i Šime Gligora

KOLAN � Članovi Neza-
visne liste mladih Kolan-
Mandre najavili su svoju
kandidaturu za nadolazeće
lokalne izbore u Općini Ko-
lan na javnoj tribini na ko-
joj je kao kandidat liste za
načelnika općine predsta-
vljen Branimir Tauzer, a za
njegovu zamjenicu Marti-
na Šu p ra h a .

Nezavisna lista mladih
Kolan-Mandre na prijevre-
menim je izborima, održa-
nima lani, osvojila jedan
mandat u Općinskom vije-
ću Kolana, a Branimir Tau-
zer je obnašao dužnost
predsjednika Općinskog
vijeća. Listi su se, kako isti-

ču članovi, u međuvreme-
nu priključila i dvojica do-
sadašnjih vijećnika, Ivan
Čemeljić te Šime Gligora,
kao i brojni istaknuti čla-
novi drugih političkih opci-
ja koji zajedničkim napori-
ma nastoje povući ovu op-
ćinu u treće tisućljeće,
zbog čega su pripadnici
Nezavisne liste mladih uv-
jereni u dobar rezultat na
izborima, na kojima žele
osvojiti mjesto načelnika i
većinu u Općinskom vije-
ću.

Kao osnovne ciljeve Tau-
zer ističe promjenu statusa
quo u ovoj maloj paškoj
općini, ponajprije ponov-

no pokretanje projekta iz-
gradnje kanalizacije u Ko-
lanu i Mandrama, koja već
godinama stoji nedovrše-
na.

Jedan od osnovnih cilje-
va je, prema njegovim rije-
čima, i što hitnija izgradnje
dječjeg vrtića kojeg sve po-
litičke opcije u Kolanu obe-
ćavaju cijelo desetljeće, ali
realizacija nikada nije ni
započeta.

Slična je situacija, nasta-
vlja, i s uređenjem lučice u
Mandrama za koju projekt
postoji već godinama, ali
je, kao i svi kapitalni pro-
jekti, ostao mrtvo slovo na
papir u.

– Imam odgovornost i
obavezu svojim Kolanjci-
ma i Mandranima ponu-
diti jasnu alternativu ovo-
me što gledamo zadnjih
14 godina u kolanjskoj po-
litici. Čast mi je bila obna-
šati dužnost predsjednika
Vijeća u prošlom kratkom
mandatu, ali znam da je
moja misija realizirati sve
projekte i ideje koje smo
zacrtali u našem progra-
mu, a to mogu napraviti
sa svojim timom jedino
kao načelnik Općine Ko-
lan. Siguran sam da će
moji sumještani znati iza-
brati bolju budućnost, za-
to sam uvjeren u pobjedu

na izborima, poručio je
Ta u ze r.

Na tribini su se članovi
osvrnuli na probleme s
kojima su se susretali u
dosadašnjem radu Vijeća,
načelnika, općinskih po-
duzeća, kao i prilikom po-
kušaja da pokrenu projek-
te i unaprijede Kolan,

Mandre i Kolanjski Gajac.
Detaljan program rada,
kao i kandidate za Općin-
sko vijeće, članovi ove
mlade političke opcije
namjeravaju svojim sum-
ještanima predstaviti tije-
kom kampanje za nadola-
zeće izbore.

M. GLAVAN
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RAB � Komunalno društvo Vrelo d.o.o izvršit će

provedbu DDD mjera na kanalizacijskom sustavu u

suradnji s Dezinsekcijom d.o.o. Rijeka. Mjera će se

provesti metodom toplog zamagljivanja 23. i 24. ožujka

2017. u prijepodnevnim satima. Početak provedbe DDD

mjera za SJO Rab i starogradsku jezgru bit će

23.03.2017. od 8:00 sati, a za SJO Supetarska Draga

24.03.2017. također u 8:00 sati. (A.M.)

Rapski DVD neprekidno vodio 58 godina

RAB � Održana je

Izborno-izvještajna sjednica

Skupštine Dobrovoljnog

vatrogasnog društva Rab

koje je, kažu izvještaji, lani

imala 371 intervenciju. U

prosjeku, intervencije bi

rješavale dežurne grupe do

tri člana posade i s jednim

vozilom. Ukupno je

odrađeno 1218 radnih

sati, odnosno u prosjeku tri

radna sata po intervenciji

što dovodi do zaključka

kako su gotovo sve

intervencije odrađene

unutar 60 minuta od

poziva.

Ukupni prihodi DVD-a

Rab iznosili su

706.974,15 kuna, a

rashodi 901.413,92 kuna.

Manjak prihoda u iznosu

od 194.439,77 kune

pokrit će se viškom

prihoda iz prethodnih

godina. Nakon provedenih

izbora Skupština DVD-a

izabrala je Tomislava

Presečkog za predsjednika,

Borisa Stojnšeka za

zamjenika predsjednika,

Milivoja Ličinu za

zapovjednika i Željka

Puljara Matića za

zamjenika zapovjednika.

Dosadašnji predsjednik

DVD-a Rab Josip Vidas

koji je tu funkciju obnašao

punih 58 godina u

kontinuitetu proglašen je

doživotnim počasnim

predsjednikom DVD-a Rab.

Najveći problem

Vatrogasnoj postrojbi je

skučen i neadekvatan

prostor koji ih sputava u

održavanju intervencijske

spremnosti i u nabavci nove

tehnike. Smatraju da čelnici

gradske uprave dosad nisu

pokazali dovoljno

razumijevanja za rješavanje

te problematike. (A.M.)

Rab i Supetarska Draga

EUROPARLAMENT Panel za predstavnike malih otoka

Vode zakotrljale

vrijedan europski

međuotočni dijalog
Predstavnici osam malih otoka iz Hrvatske, Francuske, Grčke i

Irske, u raspravi su imali priliku upoznati brojne primjere

učinkovitog upravljanja vodom, ali i razmijeniti iskustva te otvoriti

nove kanale svoje buduće razmjene znanja

Iz Bruxellesa Mladen

TRINAJSTIĆ

U
sklopu panela koji

je u Europskom
parlamentu u svoj-
stvu domaćina or-

ganizirao i ugostio hrvatski
eurozastupnik i potpred-
sjednik Međuskupine za-
dužene za otoke, Tonino Pi-
cula, predstavnici osam
malih europskih otoka,
pristigli iz Hrvatske, Fran-
cuske, Grčke i Irske, jučer
su raspravljali i izmjenjivali
iskustva o brojnim temama
vaznim za opstojnost otoč-

nih zajednica. U raspravi ti-
jekom koje je izneseno
mnoštvo korisnih i pozitiv-
nih primjera, mahom iz do-
mene učinkovitog upra-
vljanja vodom kao najvaž-
nijim resursom, otočani su
dobili priliku izmijeniti is-
kustva, ali i praksu koja se, s
različitim uspjehom, koristi
na pojedinim otocima, kao
i otvoriti nove kanale svoje
buduće razmjene znanja.

Hrvatsku je na panelu
ovog puta predstavljala dele-
gacija koju su činili predstav-
nici komunalnih društava s
Visa i Lastova, a osim onih
zaduženih za upravljanje vo-

dnim resusima, priliku izno-
šenja vlastitih i upijanja tu-
đih iskustava, dobili su i
predstavnici više udruga s
dalmatinskih otoka, nacio-
nalnih parkova i parkova pri-
rode, također s otoka sred-
njeg i južnog Jadrana. Govor-
nici, među kojima su bili
Christian Pleijel iz European
Small Island Networka, An-
ders Nordström sa Sveučiliš-
ta u Stockholmu, Mairtin
O'Mealoid s jednog irskog
otoka te Maxime Bredin,
predstavnik Sveučilišta u
Brestu, u dvosatnoj su ras-
pravi upozorili i ukazali da se
otočnim vodnim resursima

često, i predugo, razmjerno
loše gospodarilo, kao i da su
otočanima vrlo često s kopna
bila nametana neučinkovita
rješenja koja, kad je vodoop-
skrba u pitanju, istaknuto je,
često i nisu bila rješenja.

Iako mnogo toga još uvijek
stoji na putu učinkovitog i
održivog rješavanja otočne
vodne i energetske svakodne-
vice, okupljeni su zaključili da
je već i samo otvaranje me-
đuotočnog dijaloga velik i
značajan iskorak koji će svi-
ma omogućiti bolje i učikovi-
tije djelovanje na održavanju i
unapređenju života na otoci-
ma diljem Starog kontinenta.

Panel u Europarlamentu

organizirao naš eurozastupnik

i potpredsjednik Međuskupine

za otoke, Tonino Picula
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BEZ

STRUJE

Rab: � cijeli otok od 13.00 do 14.30; Cres: � Šet. 20. travnja, Hrvatskih branitelja, Trg. sv. Frane, škola Cres, dječji vrtić od 13.00 do 16.00; Loznati od

10.00 do 11.00; Lubenice i Podol od 8.30 do 12.00; Pržići, Vodice, Predošćica, Sv. Petar, Beli, Ivanje, Pojane, Dragozetići, Filozići i Porozina od 11.00 do

12.00; Krk: � Brzac od 8.30 do 10.00; D. Brzac od 10.00 do 11.00; Glavotok od 11.00 do 12.30; Linardići od 12.30 do 14.00; Žgaljići od 8.30–13.00


